

The distance between dreams and reality is action

(Siehe unten eine deutsche Version)

TNOC Festival is knowledge-centered, knowledge-led, and action-driven. We believe that knowledge comes from many sources. We push boundaries of transdisciplinary thought and placemaking to reimagine our cities for the future: science + practice + art. We strive to promote sharing, learning, exploration, and action that advance communities that are resilient, sustainable, livable, and just.

TNOC Festival is a series of connected events from April to June 2024: ten days of virtual programming (across time zones in multiple languages) and a four-day workshop-oriented in-person gathering. A core philosophy of the festival is to foster inclusivity and lower barriers to participation. We focus on facilitating transdisciplinary dialogue, learning, small group workshops, direct arts engagement, and fostering a creative and collaborative spirit around solutions for cities that are better for nature and all people. The 2024 theme of “Action” focuses our attention on translating knowledge from various sources to results on the ground.

Key outcomes

We are committed to making sure our events have lasting impact:

(1) we curate a growing network of collaborators through our events who continue to work together after each festival; (2) we encourage participants to publish essays, roundtables, findings and other outputs from the event at TNOC’s website, which reaches over 100,000 readers a month, from 75+ countries; (3) new in 2024, we will create a (virtual) book of tools and insights on action, co-produced by the participants of the Festival, with editorial leadership from TNOC.

THE NATURE OF CITIES FESTIVAL

Berlin 4-7 June

Virtual 15-26 April

2024

The distance between dreams and reality is action

Format

TNOC global events began in 2019 with an in-person event in Paris, followed in 2021 and 2022 with entirely virtual workshop-oriented "seed sessions." TNOC Festival 2024 will be thus a mixed, or "serial hybrid" format: (1) two weeks of virtual events across global time zones and in multiple languages; (2) one week in-person in Berlin; and (3) regional hub meetings across all three weeks. All components are connected by the "Action" theme and synchronized by work on the collective book of outputs. The 2024 festival format combines the interactive benefits of in-person with the inclusivity of virtual. Both are key to success.

Our Berlin venue partner is Atelier Gardens, a regenerative space "for change makers" to "rebuild the future together." Our caterer is "Roots Radicals", a local food and zero-waste company that aims to reconnect people with food.

In-person

City 2024: Berlin, Germany

Venue: Atelier Gardens, a campus for changemakers

Dates: 4-7 June 2024

Size: Approximately 350 people, plus some streaming to virtual audiences

Activities: plenary talks; art engagement; seed sessions (i.e., workshops); poster sessions

Other activities: field trips around the city; farm-to-table dinners

Registration and session submissions begins in October

Virtual

Virtual venues: Zoom and virtual reality platforms for networking

Activities: plenary talks + seed sessions + virtual field trip "blocks"

One block per day across 10 days in global time zones

15-26 April 2024

Regional hubs: to be determined

THE NATURE OF CITIES FESTIVAL

Berlin 4-7 June

Virtual 15-26 April

2024

The distance between dreams and reality is action

How to Partner with TNOC Festival

The growing list of supporters already includes the Senate Department for Urban Mobility, Transport, Climate Action and the Environment (Berlin), Museum für Naturkunde (Berlin), Atelier Gardens (Berlin), Ecologic Institute (Berlin), French Biodiversity Agency, United States Forest Service, The Nature Conservancy, and others.

- Be a direct financial supporter. In addition to the usual costs of events, our philosophy of lowering barriers to participation requires that we support the participation of many people by funding their travel. This is a large aspect of our fundraising.
- Introduce us to new potential supporters, so we can expand our collection of friends.
- Be an in-kind partner. In-kind support is critical to an event such as ours and can include such wide-ranging assistance as:
 - supporting people to attend the events
 - participating as an organization in the planning of event activities (e.g., field trips in Berlin)
 - collaborating on communications and outreach
 - helping with the production of the event book
 - contributing staff to the group of paid curators of the Festival

Get in touch with us if you would like to support us
or visit our [sponsorship package](#) directly



thenatureofcities.com
claudia@thenatureofcities.eu



Supporters so far



Der Abstand zwischen Traum und Realität ist Aktion

Das TNOC Festival ist wissenszentriert, wissensgeleitet und handlungsorientiert. Wir glauben, dass Wissen aus vielen Quellen stammt. Wir reizen die Grenzen des transdisziplinären Denkens und Veranstaltens aus, um unsere Städte für die Zukunft neu zu konzipieren: Wissenschaft + Praxis + Kunst. Wir wollen den Austausch, das Lernen, Erforschen und Handeln fördern, um Städte besser, resilienter, nachhaltiger, lebenswerter und gerechter zu machen.

Das 3-wöchige TNOC Festival 2024 wird eine Kombination aus virtuellen Formaten und Präsenzveranstaltung sein. Eine Kernphilosophie des Festivals als Ganzes ist es Inklusivität zu fördern und Barrieren für eine Teilnahme zu minimieren. Wir legen den Schwerpunkt auf einen transdisziplinären Dialog, gemeinsames Lernen, Workshops in kleinen Gruppen und direktes künstlerisches Engagement. Das Festival soll zudem ermöglichen, dass mithilfe eines kreativen und gemeinschaftlichen Spirits, Lösungen für Städte entwickelt werden, die besser für die Natur und alle Menschen sind. Das Thema für 2024 „Aktion“ lenkt unsere Aufmerksamkeit auf die Umsetzung von Wissen aus verschiedenen Quellen für wirkungsvolle Ergebnisse vor Ort.



Wichtigste Ergebnisse

Wir wollen sicherstellen, dass unsere Veranstaltungen eine nachhaltige Wirkung haben: (1) Durch unsere Veranstaltungen kuratieren wir ein wachsendes Netzwerk von Akteuren und Kooperationspartnern, die langfristig zusammenarbeiten. (2) Wir ermutigen die Teilnehmer, Essays, Erkenntnisse aus Rundtischgesprächen und andere Ergebnisse der Veranstaltung auf der TNOC-Website zu veröffentlichen, die monatlich über 100.000 Leser aus mehr als 75 Ländern erreicht. (3) In 2024 werden wir erstmals ein (virtuelles) Buch mit Werkzeugen und Erkenntnissen zu Handlungsmöglichkeiten erstellen, das von den Teilnehmern des Festivals unter der redaktionellen Leitung von TNOC koproduziert wird.

Der Abstand zwischen Traum und Realität ist Aktion

Format

Die erste globale TNOC-Veranstaltung fand im Jahr 2019 in Präsenz statt, gefolgt von virtuellen Veranstaltungen in den Jahren 2021 und 2022.

In 2024 findet das TNOC Festival in einem gemischten Format statt: (1) 2-wöchige virtuelle Veranstaltungen in verschiedenen globalen Zeitzonen und in mehreren Sprachen; (2) 1-wöchige Präsenzveranstaltung in Berlin; und (3) Regional-Hub-Treffen über alle drei Wochen hinweg. Alle drei Komponenten sind durch das Thema "Aktion" und die gemeinsame Arbeit am virtuellen Buch miteinander verbunden. Die Kombination der verschiedenen Formate ermöglicht interaktive Vorteile durch die Präsenzveranstaltung als auch Inklusivität durch die virtuellen Veranstaltungen. Beides ist der Schlüssel zum Erfolg. Unser Partner in Berlin ist das Atelier Gardens, ein regenerativer Ort "für "Changemaker", um "die Zukunft gemeinsam neu zu gestalten".

Unser Caterer ist "Roots Radicals", ein lokales, handwerkliches und abfallfreies Lebensmittelunternehmen, das sich zum Ziel gesetzt hat, die Menschen wieder mit dem Essen zu verbinden.

Präsenz

Berlin, Deutschland.

Veranstaltungsort: Atelier Gardens, ein Campus für Changemaker auf dem alten Tempelhofer Flugfeld.

Termin: 4. bis 7. Juni 2024.

Teilnehmerzahl: ca. 350 Personen plus Streaming-Übertragungen für die virtuellen Zuschauer.

Aktivitäten: Plenarvorträge, künstlerisches Engagement, Seed-Sessions (d. h. Workshops); Poster sessions.

Sonstige Aktivitäten: Ausflüge in die Stadt, farmfrische Abendessen.

Anmeldung und Einreichung von Beiträgen beginnt im Oktober

Virtuell

Zoom und Virtual-Reality-Plattformen für die Vernetzung.

Aktivitäten: Plenarvorträge + Seed-Sessions + virtuelle Exkursion „Blöcke“.

Ein Block pro Tag, 10 Tage lang in verschiedenen Zeitzonen.

15. bis 26. April 2024.

Regional-Hubs: Noch offen.

Der Abstand zwischen Traum und Realität ist Aktion

Wie Sie mit dem TNOC Festival zusammenarbeiten können:

Die wachsende Liste der Unterstützer umfasst bereits das Museum für Naturkunde (Berlin), die Senatsverwaltung für Mobilität, Verkehr, Klimaschutz und Umwelt (Berlin), Atelier Gardens (Berlin), Ecologic Institut (Berlin), die französische Agentur für Biodiversität, den United States Forest Service, The Nature Conservancy, und andere. Unterstützen Sie uns und damit das TNOC-Festival:

- Werden Sie ein finanzieller Unterstützer. Zusätzlich zu den üblichen Kosten für Veranstaltungen erfordert unsere Philosophie das die Barrieren für einer Teilnahme reduziert werden. Das bedeutet, dass wir die Finanzierung der Reisekosten von vielen Teilnehmenden unterstützen. wollen. Dies ist ein wichtiger Aspekt unseres Fundraisings.
- Machen Sie uns mit neuen potenziellen Unterstützern und Kooperationspartner bekannt, damit wir unseren Freundeskreis und Netzwerk erweitern können.
- Seien Sie ein Sachspendenpartner. Sachleistungen sind für eine Veranstaltung wie die unsere von entscheidender Bedeutung und können folgende Unterstützungen umfassen:
 - Ermöglichung der Teilnahme von Menschen an den Veranstaltungen.
 - Beteiligung als Organisation an der Planung von Aktivitäten beim Festival (z.B. Exkursionen in Berlin).
 - Unterstützung bei Kommunikation und Öffentlichkeitsarbeit.
 - Mitwirkung bei der Erstellung des Veranstaltungsbuchs.
 - Bereitstellung von Personal für die Gruppe der bezahlten Kuratoren des Festivals.

Kontaktieren Sie uns oder informieren Sie sich direkt über unser Unterstützerprogramm



thenatureofcities.com
claudia@thenatureofcities.eu



Bisherige Unterstützer

